
January 14  

1 月 14 日 

  

Dear UISZ Students, Parents, and colleagues,  

 亲爱的 USIZ 各位学生，家长和同事 

With great pleasure and enthusiasm, I am reporting on the Community Summary for 

the first time in 2022.  When writing these lines our year 4-12 students are debating, 

negotiating, and discussing issues and challenges of global importance during the 2022 

edition of U2NESCO, our school’s very own, and perhaps flagship event, MUN 

Conference.  Once again, our students are demonstrating stellar debating and 

diplomatic skills, and act as excellent hosts to their fellow students.  

我非常高兴和热情地在 2022 年第一次报道社区总结。在写这篇文章的时候，我们 4-12 年级的学生正在辩

论、谈判和讨论 2022 年 U2NESCO 会议期间具有全球重要性的问题和挑战，这是我们学校自己的，也是富

有代表性的活动，MUN 会议。我们的学生又一次展示了出色的辩论和外交技巧，并成为他们的同学的优秀

东道主。 

  

There are several events taking place over the coming weeks before the Lunar New 

Year.  Among them, we are looking forward to holding the UISZ’s new UISZ's Capping 

ceremony.  At this time, the new Primary building has a roof, and the new Dragon 

House is one floor shy of being capped.  Due to the current conditions, we regret to 

not being able to invite the whole community to the celebration.  We had to limit the 

student’s participation to the Student Council members, and we tried to have a 

selection of parents from all across the grades. 在农历新年前的几周，有几件事情

正在发生。其中，我们期待着举行 UISZ 的新 UISZ 的封顶仪式。此时，新的小学

大楼已经建成屋顶，新的龙之家差一层就要封顶了。由于目前的条件，我们很遗

憾不能邀请整个社区参加庆祝活动。我们不得不将学生的参与限制在学生会成员

之间，并且我们尽量在从所有年级中挑选家长。 

  

We cordially invite the whole community to the Lunar New Year celebration which 

will take place on Friday, January 28 from 12:30pm.  Performances, Dances, lucky 

draw, and several booths are expected to take place in the gym.  Please wear RED 

for the occasion. 我们诚挚地邀请全体社区成员参加将于 1 月 28 日星期五下午

12:30 举行的农历新年庆祝活动。预计将在体育馆举行表演、舞蹈、抽奖和几个

摊位。请穿红色的衣服参与这种场合。 

  

Have a great week!  

祝大家度过美好的一周！ 

  

  

Date 日期  Time 时

间  

Event 活动    Parents 

invited?  是

否邀请家

长    

Event description 活动

详情  



January 13-15  

 1 月 13 至 15

日 

All Days  

全天 

U2NESCO – 

UISZ’s own MUN 

Conference  

UISZ 模拟联合

国大会 

No, sorry  

恕不邀请 

  

January 17  

1月 17 日 

Morning  

早上 

UISZ’s New 

UISZ's Capping 

Ceremony  

UISZ 新校区封

顶仪式 

On invitation 

only  

New site, 

groundbreaking and 

Capping 

ceremony.  Sorry, we 

had to limit parents, 

students, and teachers’ 

iteachers's.  

新校区的动土和封顶

庆典活动。抱歉我们

只能邀请有限的家

长，学生和老师 

 

 

 

 

  
January 18  

1月 18 日 

All Day  

全天  

GISES Year 2/3 

Track and field 

event @CIS  

GISES CIS 2 至 3

年级的 Track and 

field 活动 

No, sorry  

恕不邀请 

Students are invited to 

Board on Monday 

night.  

在周一晚上，学生受

邀在校住宿 

January 21-22 

1 月 21 日至

22 日  

  

All Day  

全天 

ACAMIS 

Basketball 

Tournament 

@UISG  

在 UISG 的 

ACAMIS 

篮球锦标赛 

No, sorry  

恕不邀请 

  

January 28  

1月 28 日 

12:30-

3:35pm  

12点半到

下午 3 点

35分 

Lunar New Year 

Celebration  

农历新年庆祝活

动 

Yes  

邀请 

In case of COVID 

restrictions, parents 

may be asked to not 

attend the event. 根据

新冠疫情的实际情

况，我们有可能取消

家长的邀请。 

 


